TOUR CODE: CTWPVG/TXN08

8天7晚上海*黄山*千岛湖*杭州*无锡*苏州*乌镇水乡之旅

第一天 吉隆坡→上海 🛮 苏州

(晚餐)

齐集于吉隆玻国际机场,乘搭国际航班飞往东方巴黎,东方不夜城之称的上海市。抵达后,续乘搭专车前往素有,林园之城,丝绸之乡的苏州。抵达后,前往游览【金鸡湖风景区】,是太湖的一个支脉,目前是中国最大的城市湖泊公园。 漫步金鸡湖,蓝天依着碧水,绿地映着连荫、高楼倩影波动在水面。续前往【圆融时代广场】领略【世界第一天幕】(巨型 LED)。 晚餐后,前往苏州最热闹的【观前街】逛街购物。

第二天 苏州 日无锡

(早/午/晚餐)

早餐后,游览江南名园【**狮子林**】,苏州四大名园之一。狮子林假山迷宫甲园林以及前往游览【**藕园**】。续专车前往太湖边上的明珠-无锡。抵达后,游览【**蠡湖公园**】,位于蠡湖大桥北堍,依桥傍湖。公园以人为本、以水为魂,以植物造园为主。晚餐后、前往【崇安寺步行街】自由逛街购物。

第三天 无锡ョ屯溪

(早/午/晚餐)

早餐后,游览【三国城】,是中央电视台为拍摄,三国演义'命名兴建。它占地 35 公顷,是中视股份继唐城景区之后推出的又一座集影视拍摄、旅游功能于一体的影视城及游览【太湖】(含船游),是中国第三大淡水湖,位于江苏和浙江两省的交界处,长江三角洲的南部,是中国东部近海区域最大的湖泊,也是中国的第三大淡水湖。它以优美的湖光山色和灿烂的人文景观、闻名中外,是中国著名的风景名胜区,每年皆吸引着大量中外游人来此观光游览。午餐后,乘搭专车前往屯溪。抵达后,前往【屯溪老街】游览。老街全长 1.5 公里,沿新安江北侧蜿蜒伸展,老街始建于抵达后宋(约 800 年前),码头檐,小青瓦,白粉墙,楼阁玲珑,青石铺路,充分体现了南宋和明清时代的建筑物风格,吸引了无数的中外游客,被称为"现代宋城"及游览【新安江滨水旅游区】。

第四天 屯溪 🛮 黄山

(早/午/晚餐)

黄山,一个风光无限、景色迷人,素以天下奇山著称于世。游【西海风景区】以云海取胜,排云亭是观赏西海云海的最佳地点。排云亭建在悬崖峭上,四周群峰错列,如戟似剑,直上云宵。每当云腾雾起之时,大小峰峦,时隐时现,变幻莫测,美如"仙境"。黄山,素以天下奇山著称于世。风景点 400 多处,其中前山莲花峰,后山光明顶,天都峰三大主峰,均在 1800 米以上。随后前往【北海风景区】海拔 600 米以上,是黄山风景区荟萃之地。群峰突兀,如笋石林,云海变幻,神奇诱人。安排在狮子峰腰的清凉台,观赏云海或日出,信峰风光绮丽,游人至此,每有"始信黄山天下奇"之赞。

第五天 黄山 🛮 千岛湖

(早/午/晚餐)

早餐后,乘缆车下山后,专车前往游览【宏村】(卧虎藏龙拍摄地)枕雷岗面南湖,山水明秀,享有"中国画里的乡村"之美称.观赏南湖,承志堂,敬修堂、东贤堂、三立堂、叙仁堂等具有徽州特色的明清建筑。随后,乘搭专车前往千岛湖,位于浙江省淳安县境内,是中国 1959 年建设第一座自行设计,自制设备的大型水力发电站—新安江水力发电站筑坝拦江蓄水而形成的人工湖,因山青、水秀、洞奇、石怪而被誉为"神姿仙态千岛湖"。

第六天 千岛湖 甲杭州

(早/午/晚餐)

早餐后,乘船游览中心湖区的【梅峰岛】、【猴岛】、【三潭岛】等。随后,乘搭专车前往素有"人间天堂"之称的杭州。抵达后,游览【西湖风景区】(含船游),它坐落于杭州城西的一颗光彩夺目的明珠它坐落于杭州城西的一颗光彩夺目的明珠及游览新西湖南线之【柳浪闻莺】,【花港观鱼】,鱼池中养着数千尾红鲤,游人以喂食红鲤为一乐趣及游览【西湖新天地】。晚餐后,前往【明清河坊街】自由逛街购物。

第七天 杭州 🛮 乌镇 🖺 上海

(早/午/晚餐)

早餐后,乘搭专车前往江南水乡古镇【乌镇】。游览【乌镇东栅】让您感受乌镇水乡古镇,细细品味水上人家精致的建筑及体会朴实悠闲的人生哲学。随后,乘搭专车前往上海。前往上海著名的【南京路步行街】自由购物。续游览闻名中外,风格各异大厦的【外滩】。续游览【田子坊风情街】。这里时尚地标性创意产业聚集区,也是不少艺术家的创意工作基地,也称为"新天地第二"。

第八天 上海子吉隆坡

(早/午餐)

早餐后,前往上海驰名的老街【城隍庙商业区】,这里是购物的好去处,不权有小商品,土特产贺特色商品市场,而且有大型的综合商场贺名点小吃。午餐后,送往国际机场乘搭国航班带着美丽的回忆飞返吉隆玻,结束您愉快的旅途。









备注 : 行程秩序如有更改,均以当地接待单位安排为准

TOUR CODE: CTWPVG/TXN08

8D7N SHANGHAI+MT HUANG+THOUSAND ISLAND+HANGZHOU+WUXI+SUZHOU+WUZHEN WATER VILLAGE

D)

Assemble at KL International airport for a pleasant flight to Shanghai. Upon arrival, proceed to Suzhou. Upon visit **Jinji Lake scenic spot** (Golden Cock Lake), it is the largest inland city lake in China, was named so be-cause legend has that a golden rooster once fell into a boat on the lake and visit **SuZhou Time Square**. Tonight tour free for shopping at **Guanqian Walking Street**.

(B/L/D)

After breakfast, visit to one of the most famous garden-**Lion Garden**. Continue visit Ou Garden. Continue proceed to Wuxi by coach. Upon arrival, visit the **Lihu Park**, is located Lihu Bridge north side of bridge, according bridge near the lake. The park people-oriented, with water as the soul, plant gardening. After dinner, free shopping at **Chong An Temple Walking Street**.

DAY 03 WUXI A TUNXI

(B/L/D)

After breakfast, visit **Three Kingdoms City**, which is one of the CCTV Television Bases, and a renowned tourist attraction and cruise ride at **Tai Lake**. It is the largest lakes of the offshore areas of eastern China, is China's second largest freshwater lake, is one of China's famous scenic spots. After transfer to **Tunxi** by coach. After visit **Tunxi Old Street**. Old street span 1.5 km, it was founded in the southern song dynasty (about 800 years ago), the buildings are fully embodies the South Song and Ming and Qing dynasties buildings style, it was attracts numerous tourists, called "Modern Songcheng" and visit **The Xin'anjiang Waterfront tourist area.**

DAY 04 TUNXI # HUANGSHAN SCENIC AREA

(B/L/D)

Today, visit **North Area of Huangshan** and **West Area of Huangshan**, PaiYunTing is best location for watching the West Sea the sea of clouds. Huangshan the best mountain of the world. Scenic spots in more than 400, Lotus Peak, right Summit, the Heavenly Capital Peak are up to 1800 meters above sea level.

DAY 05 HUANGSHAN # THOUSAND ISLAND

(B/L/D)

After breakfast, descending by cable car and proceed to visit **Hong Village**, is that the well-preserved ancient houses get along harmoniously well with her beautiful surroundings. It was inscribed into the list of the World Cultural Heritage Site by UNESCO in 2000. After Breakfast, proceed to **Thousand Island** (Qiandaohu) —is a giant lake thousands small islands, is located in Chun'an County, west of Hangzhou, Zhejiang Province is one of the first-class national scenic spots and is the largest national forest park at present.

DAY 06 THOUSAND ISLAND # HANGZHOU

(B/L/D)

Today, Visit Lake Center Area; **Plum Peak Island, Monkey Island** and **Santan Island**. After proceed to Hangzhou, special arrangement to cruise ride on **West Lake** which was rated as an important sce-nic area. Later, visit two of ten view of West lake **Orioles Singing in the Willows** and **Fish Viewing at the Flower Pond**, fishpond in keeps thousands of tail red carp, visitors are fun to feed the red carp. Then, visit The Butterfly Lovers is a Chinese legend of a tragic love story of a pair of lovers, Liang Shanbo and Zhu Yingtai, whose names form the title of the story and visit **West Lake Xintiandi Bar Street**. After dinner, free shopping on **Hefang Street**, is a well-designed old pedestrian street, which is the epitome of old Hangzhou.

DAY 07 HANGZHOU # WUZHEN WATER VILLAGE # SHANGHAI

(B/L/D)

This morning, proceed to **Wuzhen** by coach. Visit to **East Gate Scenic Area**- a living fossil of ancient oriental civilization for its profound his-tory, cultural, graceful water town scenery. Next, travel by coach to Shanghai, free for shopping at **Nanjing Walking Street**. Next visit **The Bund** and Walking down the narrow lane of **Tianzi Fang Art Street**.

DAY 08 SHANGHAI KUALA LUMPUR

(R/L)

After breakfast, free for shopping at **Chenghuang Temple**. Later, you will be transferred to airport for your return flight to Kuala Lumpur, the end of your pleasant trip to Beijing and also looking forward to the next together again.







